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NOTULEN 
 

TYPE 
VERGADERING 

Algemene Vergadering Sportraad 

DATUM 20 juni – 20 uur – Zaal Bakenbos (GC Felix Sohie) 

AANWEZIG 

Jeroen Nagels (Voorzitter), Serge Muyldermans (ERC Hoeilaart), Kenzo Vermeesch (dagelijks 
bestuur en TC De Jonge Wingerd), Paul Van Steene (HTC Isca), Martijn Nillesen (Tang Soo Do), Jos 
Sannen en Johanneke Werner (TC Jonge Wingerd), Philippe Ghekiere (Yogaclub Druivenstreek), 
Marc Raes (Nero’s Badmintonclub), Marijke De Rudder (Dynamo Wijndaal), Frank Dewitte, Titi 
Mullie, Jan Kunnen (Sport&Opleiding vzw), Danny Pieters, Guy Vandervaeren (Wandelclub 
IJsetrippers), Alain Pirquin, Mark Battheu (WTC Hoeilaart), Linde Van Hecke, Morgane Leroy 
(Gympies Hoeilaart), Veronique Desmet (Jiu-jitsu Kani Bazami), Marijke De Rudder (Dynamo 
Wijndaal), Eva De Bleeker (Schepen van Sport), Bart Mullie (Coördinator Sport en Gezondheid) 

VERONTSCHULDIGD 
Dave Geentjens (Ondervoorzitter en Karate Ryo Dojo), Gunter Denayer (Judo Hoeilaart), Iemke 
Kuijper (dagelijks bestuur en HTC Isca), Alain Vermeulen (Tang Soo Do), Joke Van Roy (Basket 
Hoeilaart), Paul Beetens (TC Jonge Wingerd) 

AFWEZIG Danny Bombaerts (ZA Team), Anorak Sourakit (ZVC Santos), Pieter-Jan Lenaerts (VTB Ping-pong), 

 

1. agenda 

 

 Uitwisselingsforum/brainstorm 
o Huidig huishoudelijk reglement 
o Toekomstige thema’s 
o Buitenmuren en naam sport- en jeugdcentrum 

 Infrastructuur 
o Stand van zaken masterplan sportinfrastructuur 
o Stand van zaken transitie sportclubs 

 Verenigingsondersteuning 
o Erkenningsaanvraag vzw Saru 
o Erkenningsaanvraag Kevin Demaerschalck 
o Subsidieverdeling 
o Bijscholing 
o Vertrouwenspersoon binnen club 

 Adviesraden 
o Oprichting mobiliteitsraad 
o Verslag ‘overleg van raden’ 
o Sportraad 2019 

 Varia 
o Feest van de Sport 

 Beleidstoelichting 2018 
 Verenigingswerk/bijklussen 
 Duurzaam sportmateriaal 

2. Vergadering 

VERWELKOMING 
EN NIEUWE 
KANDIDATEN 
SPORTRAAD 

 Zie powerpoint slide 1: Jeroen stelt de mensen voor die eens komen meevergaderen, Linde 
Van Hecke, Frank en Titi Dewitte-Mullie zijn aanwezig. Daarnaast was er ook nog de 
kandidatuur van Irene van Luijken die wel niet aanwezig is. 

HERINSTALLATIE 
SPORTRAAD 

 Bart licht powerpoint slides 2-5 toe 
 Eva licht powerpoint slide 6 toe met de melding dat het college op 14 januari ook de 

herorganisatie van de adviesraden zal bespreken en daarna terugkoppelt naar de raden om 
samen tot nieuwe samenstellingen en adviesraden te komen. De huidige raden worden 
gevraagd om nog door te werken tot nieuwe vorm, vermoedelijk maart-april. 

 Jeroen licht slide 10 toe 

BRAINSTORM 
HERORGANISATI
E SPORTRAAD 

Info over brainstorm zie powerpoint slide 11-13 
 
WAAROM KOM IK NAAR DE SPORTRAAD? 
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Om mijn club te vertegenwoordigen: 
Om clubbelangen te verdedigen 
Om mijn club te vertegenwoordigen 
Om ervoor te zorgen dat mijn club van alles op de hoogte is en inspraak te hebben met mijn club 
 
Om bij te leren/kennis te verzamelen: 
Eerste keer dat ik hier ben om te kijken hoe het functioneert 
Om informatie te verkrijgen over andere clubs 
Op de hoogte blijven van het sportbeleid, belangrijke beslissingen 
 
Om Hoeilaart te helpen: 
Mezelf engageren om meer mensen in de gemeente te laten bewegen/sporten, het sportbeleid dichter 
bij de sporter brengen 
Meedenken over het sportbeleid van de gemeente 
 
Varia: 
Dat vraag ik me ook soms af 
 
WAAROM HOU IK VAN DE SPORTRAAD? 
 
Goede werking: 
Omdat dit 1 van de best functionerende raden is 
Omdat er een representatieve samenstelling is van de leden 
Omdat ze altijd stoppen om 22 uur 
Omdat Bart sympathiek is 
 
Om bji te leren/kennis te verzamelen: 
Omdat je hier ervaringen en issues kan uitwisselen 
Omdat je leert over het sportbeleid 
Contacten, problemen en ervaringen van andere clubs leren kennen 
 
Varia: 
Ik sta vrij neutraal tegenover de Sportraad 
 
IK ZOU NOG MEER VAN DE SPORTRAAD HOUDEN ALS 
 
Meer samenwerking: 
Er meer intergemeentelijke samenwerking is, ook met de sportraden 
Clubs elkaar nog meer kunnen helpen 
Betrekken van het Dagelijks Bestuur bij vergaderingen of problemen clubs 
 
Werking en catering: 
Meer eten en drank, jaarlijkse barbecue 
Langere vergaderingen 
 
IK KOM NIET GRAAG NAAR DE SPORTRAAD OMDAT 
 
Niet duidelijk wat kan en niet kan 
Te weinig betrokkenheid en kruisbestuiving: voor velen niet interessant als het niet ‘over onze club’ 
gaat 
Waarom ook niet 
 
MENING OVER LIDMAATSCHAP 
Iedereen kan lid worden die geen politiek mandaat bekleed 
Raad zelf bevoegd voor goedkeuring lidmaatschappen 
Lidmaatschap hoeft niet beloond te worden in een subsidiereglement 
Lidmaatschap vereist ook aanwezigheid, dit moet opgenomen worden in het reglement en afgestraft 
indien niet behaald 
 
MENING OVER VERGADERINGEN 
De vergaderingen worden tijdig aangekondigd en de leden krijgen tijdig de agenda 
Iedereen kan de vergaderingen bijwonen en heeft spreekrecht, maar enkel leden hebben stemrecht. 
Er wordt gestreefd naar 2 à 3 Algemene Vergaderingen per jaar 



3  

 

Het DB vergadert meer en bereid de vergaderingen voor, indien nodig kan voor sommige dossiers een 
werkgroep samengesteld worden die dan intensiever vergaderd. Het uiteindelijke advies komt wel 
vanuit de Algemene Vergadering. Voorstel zie onder:  
 
MENING OVER BEVOEGDHEID 

 

  

Thema Aparte 
werkgroep 

Raad van 
Bestuur/Dagelijks 
Bestuur 

Algemene 
Vergadering 

Andere of niet 
beantwoord 

Erkenningen/Toelagen/subsidies Opstellen van 
reglementen voor 
toelages/subsidies 

Opstellen van 
reglementen voor 
toelages/subsidies 

Goedkeuren van 
deze reglement 
en advies 
jaarlijkse 
verdeling 

Gemeente dient deze 
goed te keuren, iets wat 
volgens een reglement 
gebeurt, is immers niet 
voor interpretatie vatbaar. 

Gebruik Infrastructuur Opstellen van 
reglementen voor 
gebruik 
infrastructuur 

Opstellen van 
reglementen voor 
gebruik 
infrastructuur 

Toewijzing van 
deze 
infrastructuur 

Gemeente dient deze 
goed te keuren, iets wat 
volgens een reglement 
gebeurt, is immers niet 
voor interpretatie vatbaar 
! 
gebruikersovereenkomstvb 
tennis, voetbal initiatief 
gemeente, maar toch ook 
goedkeuring/agendering 
op raad 

Investeringen infrastructuur  Cfr. Masterplan  Definitief Advies  
Domeingebonden budget 
exploitatie en investeringen 

    

Statuten en lidmaatschap raad  Opstellen statuten Goedkeuren 
statuten en 
lidmaatschappen 

 

Bovenlokale samenwerking  Bovenlokale 
samenwerking 
initiëren en 
opvolgen en verslag 
uitbrengen aan AV 

  

Domeingebonden Activiteiten en 
evenementen 

   Verantwoordelijkheid 
gemeente 

Takenpakket bevoegde 
coördinator 

   Verantwoordelijkheid 
gemeente 

Verslagen andere raden  Deze bekijken en 
indien relevant 
agenderen op 
Algemene 
Vergadering 

  

Organigram en formatie 
gemeentebestuur 

   Verantwoordelijkheid 
gemeente 

     
     

 

MENING OVER ADVIES EN BESLISSINGEN 
Bij discussies of onenigheden is het DB bevoegd om definitief advies te geven en wordt er ook apart 
opgelijst wat het standpunt is van deskundigen en niet-clubgebonden leden 
 

ANDERE 
ADVIESRADEN 

• Jeroen doet nogmaals een oproep naar kandidaten voor de mobiliteitsraad. De Sportraad zelf was 
vragende partij om ook inspraak te hebben op de openbare weg omdat ook daar sportbeoefenaars 
als fietsers, lopers, wandelaars moet kunnen genieten van een goede en veilige infrastructuur. 

• Update: Gunter Denayer van Judoclub Budo Noki stelde zich kandidaat voor mobiliteitsraad 
• Jeroen doet ook een oproep om naar de receptie van de adviesraden te komen. 
• Jeroen vraagt ook in opdracht van de seniorenraad om door te geven welke clubs ook inzetten op 

senioren of hiervoor een aanbod hebben: 
o WTC Hoeilaart heeft vele 50+ leden en iedereen is welkom om mee te fietsen. Zij fietsen 

in groep elke zondagochtend. De club heeft onlangs ook een elektrische rolstoelfiets en 
virtuele fiets gefinancierd voor in het WoonZorgCentrum. Website: www.wtchoeilaart.be 

http://www.wtchoeilaart.be/
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o De Gympies hebben wekelijks twee uur aanbod enkel voor 50-plussers. Op 
maandagnamiddag van 15.00-16.00 uur seniorengym, op donderdag van 19.00-20.00 
total body gym voor senioren. Website: www.gympiesvzw.be 

o Eentje maandag overdag gericht op gepensioneerden, een andere donderdagavond met 
een variabelere leeftijd. Website: gympiesvzw.be 

o Bij HTC ISCA is er op maandagavond hockey voor GENTS, ook daar kan iedereen eens 
komen proberen. Website: www.htc-isca.be 

o De ijsetrippers zetten bijna elke week hun beste beentje voor met wandelingen in de 
regio met vooral 50-plussers als deelnemers. Website: www.ijsetrippers.be 

o Sport&Opleiding is gestart met enkele volwassenreeksen voor 55+. Zowel creatief 
schrijven als sport krijgen daar hun plekje. Elke maandag is er Zumba Gold tussen 11-12 
uur en wandelen op donderdag van 10-11 uur. Website: www.sportenopleiding.be 

o ERC Hoeilaart heeft geen specifiek aanbod, maar er bestaat bvb wel wandelvoetbal voor 
senioren, maar niet hier 

o Wekelijks zijn 50-plussers welkom om te badmintonnen, dit op donderdag van 15.30-
17.00 uur en zaterdag van 15.00-16.30 uur. Uiteraard zijn ze ook welkom tijdens andere 
vrije uren. Website: www.nerobc.be 

o  
o Er zijn zeer veel tennissende 50-plussers aangesloten bij De Jonge Wingerd. Er is ook 

jaarlijks een toernooi enkel voor deze leeftijdsgroep. Er worden wel geen lessen 
georganiseerd specifiek voor deze leeftijd, het is immers nog moeilijk te initiëren of aan te 
leren op oudere leeftijd. Website: www.jongewingerd.be 

o De yogaclub Druivenstreek heeft bijna enkel 50-plussers als leden en beoefenen hun 
sport zowel in Hoeilaart als Overijse. In Hoeilaart bijvoorbeeld op maandag van 19-21 uur. 
Website: www.yogadruivenstreek.be 

STAND VAN 
ZAKEN 
SPORTINFRASTR
UCTUUR 

Zie powerpoint slide 17-19: Zoals het bezoek vooraf liet zien, zijn de werken op schema. Bart geeft nog 
wat extra info en vermeldt ook dat er zal gewerkt worden aan een nieuw huishoudelijk reglement 
waarvoor een werkgroep zal opgestart worden.  

ERKENNINGSAAN
VRAGEN 

Zie powerpoint slides 20-21: 
• De Algemene Vergadering geeft een positief advies voor erkenning vzw Saru. Na een vraag 

verklaart Kenzo ook dat vzw Saru de tennisschool is en De Jonge Wingerd geen lessen organiseert, 
maar de infrastructuur beheert, toernooien organiseert en dergelijke. Leden sluiten zich aan bij de 
club, maar kunnen lessen volgen bij Saru. 

• De AV geeft een positief advies voor erkenning Uniko vzw 
• De AV geeft een negatief advies voor erkenning supportersclub Kevin Demaerschalk cfr. voorstel op 

powerpoint 

SUBSIDIEVERDELI
NG 

Zie powerpointslide 22: 
Op vraag van het DB licht Bart toe welke clubs grote verschillen kennen. Dit is Nero’s Badmintonclub 
omdat voorgaand jaar veel meer kosten werden binnengebracht voor hun hoofdtrainer. Aan de 
positieve zijde profiteert VTB Ping-Pong hiervan. Ook Soulstep en Sport&Opleiding stijgen wegens meer 
leden. De WTC vraagt waarom zij ook procentueel wat gedaald zijn, na opzoekwerk blijkt dit te zijn door 
het verlies van enkele punten bij de ledenaantallen wegens minder leden 
De Algemene Vergadering geeft een positief advies voor subsidieverdeling 
 

DUURZAAM 
SPORTMATERIAA
L 

Zie powerpointslide 23: De ingediende dossiers worden overlopen en het voorstel van DB om niet-
sportgerelateerde zaken als cd’s en radio te schrappen, wordt gevolg 
De Algemene Vergadering geeft een positief advies voor subsidieverdeling 

OVERZICHT 
SPORTBELEID EN 
TIJDSREGISTRATI
E BART 

Zie powerpointslides 23-37: 
Jeroen licht dit doe, op vraag van het DB en ook omdat bij een vorige rondvraag gevraagd werd wat Bart 
allemaal doet, dit overzicht. 
De raad is blij dat ze geïnformeerd werd en meent ook dat er in de toekomst moet nagedacht worden 
over wat kan Bart doen voor ons?, dit in het kader van het beleid de volgende jaren. De focus kan meer 
gelegd worden op beleid, beleidsondersteuning, clubondersteuning, dan wel op bepaalde administratie. 
Er komt ook feedback vanuit de raad dat de ‘bereikbaarheid’ van Bart geapprecieerd wordt. 

http://www.gympiesvzw.be/
http://www.htc-isca.be/
http://www.ijsetrippers.be/
http://www.sportenopleiding.be/
http://www.nerobc.be/
http://www.jongewingerd.be/
http://www.yogadruivenstreek.be/
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RAADPLEGING 
CLUBS 

Zie powerpoint slide 29: Meer uitleg volgt hierover later 

BOVENLOKAAL 
BELEID 

Zie powerpoint slide 30: Jeroen licht toe dat hij dit punt zéér belangrijk vindt en hoopt op een grote 
aanwezigheid en interesse vanuit de raad. Er zijn immers vele (club)problemen die een bovenlokale 
oplossing kunnen vinden en bovenlokale samenwerking levert sowieso winst op voor elke partner in het 
verhaal. Hij verklaart ook nogmaals dat de sportraad reeds in het verleden ook contact nam met andere 
sportraden uit buurgemeenten en het DB hierin een trekkersrol op zich wil nemen. 
HTC Isca vult aan dat zij inderdaad veel ‘bovenlokale’ leden hebben, bvb zelfs 11% uit Tervuren en dat 
zij voor vele reglementen/infrastructuur op problemen botsen wegens dat alles momenteel afgestemd 
is op een sportbeleid binnen de eigen gemeentegrenzen 

 

3. Varia 

VARIA 

• Nieuwkomer Frank Dewitte stelt zich de vraag of de leden wel allemaal weten wat mogelijk is qua 
ondersteuning voor sportbeoefening en of de clubs waarop Jeroen reageert. 

• Er is wat discussie over het nut van de brainstorm, men meent dat deze vragen voorbereid 
moeten kunnen worden en dat dit uiteindelijk toch niets oplevert. Bart reageert met de melding 
dat de vorige brainstorm over infrastructuur de basis wordt van de opstart van een nieuw 
reglement, andere menen dat nieuwe ideeën en inspraak zeer geapprecieerd wordt. Er wordt 
besloten dat er inderdaad teveel vragen of te weinig tijd was en voor volgende edities hiermee zal 
rekening gehouden worden. Waar het nodig is, zal ook op voorhand informatie doorgestuurd 
worden, toch wenst de raad deze vorm van interactiviteit te behouden en zien zij hier op vlak van 
kruisbestuiving, interactiviteit en beleidsvoorbereiding het nut van in. 

• Er wordt informatie gevraagd over de gevechtssportzaal in de sporthal, Bart meldt dat hij de clubs 
hiervoor zal contacteren voor de inrichting 

4. Takenlijst 

 

WIE TAAK DEADLINE 
Alle leden Zaterdag 12 oktober 2019 

noteren voor het feest van de 
sport 

NU 

Alle leden Kandidaturen indienen voor 
Dagelijks Bestuur volgende 
legislatuur en/of kandidatuur 
om mee te denken over 
herinstallatie sportraad 

Na opdracht college tot hervorming 
sportraad 

Alle leden Aanwezigheid bevestigen 
indien interesse voor 
bovenlokaal overleg op 5 
februari 

1 februari 

Bart (dienst 
Vrije Tijd) 

Gevechtssportclubs 
contacteren voor inrichting 
zaal 

februari-maart 

Bart (dienst 
Vrije Tijd) 

Agenderen op college: 
• Positief advies 

erkenning vzw Saru 
• Positief advies 

erkenning Uniko vzw 
• Negatief advies 

Supportersclub Kevin 
Demaerschalk 

• Positief advies 
subsidieverdeling 

• Positief advies 
Duurzaam 
Sportmateriaal 

25 januari 
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BIJLAGEN Powerpointpresentatie 

VOLGENDE 
VERGADERING 

Nog te plannen 
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